

6. Epistolar

Brief von August Hermann Francke an Philipp Jakob Spener.

Francke, August Hermann

Leipzig, 01.10.1689

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-14880

Firmissimam spiritus s. obsequationem 2
in Domino Jesu!

Vir summe Reverende, et Magnifice,
Parens in Christo venerande!

Super tumultuaria adeo meas ad In. Martinium et Rumpelium
scriptas obsequavi literas, ut ne quidem certiorum te fecerim, me
eo ipso die ultimas concionis imprimendas chartas accepisse. Datis
illud festinationi, qua pressus literas ad Te ipsum dare, quod in animis
erat, non potui. Reliquas enim in tempore scribere permittebat,
has ad ultimam differre horam, quam enata deinde subito alia
occupabant, postulabat et temporis et argumenti ratio. Nunc ma-
teria quae scribendi esset mihi, est dicendi et narrandi Gleivero in-
paternos tuos complexus venienti. De eo solo certus sis, Parens
Venerande, me in Teo nostro spem omnem unice collocasse, assequere
plenissima fiducia: *παρρησια*, et *βολίαν* *ἐκτινέειν* illam *δακ.*
Ματ. 17. esse *τὴν ἀνδρῶν* et Christianis quam maxime dignam, ma-
gis magisque cum suavissimo amoris divini sensu et pacis inten-
nis gustu agnoscere. amplectatur divina misericordia hactenus veri-
tatis, *ἵνα ἀρεσκῇ υἱοῖς*. Vale, Venerande Parens, et quod facis,
Deo precibus commenda

Dab: Lips: d. 1. Tuo summe Rev: Magnifice:
Oct: Aug.

Clientem et filium in Christo observantissimum

M. Augustum Hermannum *Junior*